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Abstract (en)
[origin: US6447320B1] A circular plug and socket connector is introduced for producing electrical line connections. In the region of one of its ends
it includes a housing, accommodating and holding an insulating base as contact carrier and, in the region of its other end, is includes a sealing
cable lead-in and a coupling ring, which makes a screwed connection with a second plug and socket connector half of complementary construction
and is mounted rotatably on the outer periphery of the housing and secured against being pulled off in the axial direction and a covering cap fixed
mechanically to the housing. In the interests of improving the ease of installation and service, the circular plug and socket connector is distinguished
in that a coupling ring, extending over more than the total length of the plug and socket connector half, is supported in the region of its free end,
protruding over contact carrier, on a cylindrical peripheral surface of the housing and, in the region of its other end, on a cylindrical longitudinal
section of a neck continuation of the covering cap.

Abstract (de)
Vorgestellt wird eine Rundsteckverbinderhälfte zur Herstellung elektrischer Leitungsverbindungen, welcher aus einem einerseits im Bereich seines
einen Endes einen Isolierkörper als Kontaktträger (7) und andererseits im Bereich seines anderen Endes ein eine abdichtende Kabeleinführung
aufnehmenden und halternden Gehäuse (2) sowie einerseits einer eine Schraubverbindung mit einer komplementär gestalteten zweiten
Steckverbinderhälfte ermöglichenden Überwurfmutter (4), welche drehbar auf dem Außenumfang des Gehäuses gelagert und gegen ein Abziehen
in axialer Richtung gesichert ist, und einer am Gehäuse mechanisch festgelegten Abdeckkappe (5) bestehend und sich im Interesse einer
Verbesserung der Montage- und Servicefreundlichkeit dadurch auszeichnet, daß eine sich über mehr als die Gesamtlänge der Steckverbinderhälfte
hin erstreckende Überwurfmutter im Bereich ihres freien, den Kontaktträger überragenden Endes auf einer zylindrischen Umfangsfläche des
Gehäuses und im Bereich ihres anderen Endes auf einem zylindrischen Längenabschnitt eines Halsfortsatzes (23) der Abdeckkappe abgestützt ist.
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